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Protokół nr 25/23 

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
 i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 26 stycznia 2023 roku  
 
  

 
1. Otwarcie obrad Komisji.   

  
W dniu 26 stycznia 2023 roku o godzinie 12:00 Przewodniczący Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  - Pan Mariusz 
Bladoszewski,  dokonał otwarcia obrad Komisji. Powitał wszystkich członków Komisji oraz 
zaproszonych gości w osobie, Sekretarza Powiatu - Pana Piotra Krygiera, Naczelnika Wydziału 
Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa - Pana Adama Rejmaka oraz Inspektora 
w Wydziale Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa – Pana Adama Ciesielskiego. 
  
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Komisji  - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku, 
członkowie komisji otrzymali porządek obrad z którym można było się zapoznać.  
Przewodniczący Komisji  zadał pytanie  członkom  komisji, czy  mają jakieś uwagi do porządku 
obrad?  Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag  Przewodniczący Komisji  zapytał, kto jest 
za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła zaproponowany porządek obrad składający się z 8 punktów w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad Komisji.  
2. Stwierdzenie quorum.  



3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Przyjęcie protokołu nr 24/22 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego z dnia 24 listopada  2022 roku. 
5. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  dla Miasta Włocławek  na prawach powiatu i Powiatu 
Włocławskiego za 2022 rok.  

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2022 roku.  

7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   

 
4.  Przyjęcie protokołu  nr 24/22 z posiedzenia Komisji Administracji , Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  z dnia  24 listopada 2022 roku. 
 

Przewodniczący Komisji - poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu 
nr 24/22 z dnia 24 listopada 2022 roku? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, 
kto jest za przyjęciem protokołu nr 24/22 z dnia 24 listopada 2022 roku i przeprowadził 
procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 24/22 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku z dnia  24 listopada  2022 roku. 
 

5. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek 
z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  dla Miasta Włocławek  na 
prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego za 2022 rok.  
 

Przewodniczący Komisji – poprosił Naczelnika Wydziału Zarządzania, Administracji 
i Bezpieczeństwa o przedstawienie sprawozdania. 
Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa – powiedział, że 
Komisja Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego,  zebrała 
się w analizowanym okresie, czyli w roku 2022 czterokrotnie. Tak jak to jest przedstawione 
w sprawozdaniu, wszystkie osoby funkcyjne odpowiadające za Bezpieczeństwo i Porządek 
Publiczny zarówno w powiecie jak i w mieście Włocławek, udzieliły stosownych informacji. 
Trzeba pamiętać o tym, że był to okres szczególny z uwagi na zagrożenie ASF, czyli choroba 
zakaźna dzików. Powiatowy lekarz weterynarii, bardzo dużo i skrupulatnie udzielał informacji. 
Były też podjęte odpowiednie działania. Z drugiej strony, trzeba też pamiętać o tym, że był to 
okres pandemii, w którym  musiały być podjęte działania szczególne. Innych kwestii, zagrożeń 
szczególnych nie było, poza standardowe zabezpieczenie Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego w mieście. W sprawozdaniu jest wszystko ujęte zgodnie z zasadami jakie 
obowiązują przy tego typu dokumentach. Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji 
i Bezpieczeństwa poprosił członków komisji  o przyjęcie tego sprawozdania.  
 



Przewodniczący Komisji – zapytał, czy członkowie komisji mają w tym punkcie pytania? Nie 
było żadnych pytań. Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał  członków komisji,   
kto jest za przyjęciem sprawozdania i przeprowadził  procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
 Za-5 
 Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że  Komisja 
przyjęła Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek  na prawach powiatu i Powiatu 
Włocławskiego za 2022 rok.  

Sprawozdanie Starosty Włocławskiego i Prezydenta Miasta Włocławek z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek  na prawach powiatu i Powiatu 
Włocławskiego za 2022 rok stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2022 roku.  

 
Przewodniczący Komisji  - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku, 
członkowie komisji otrzymali Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2022 roku. W roku 
2022  komisja odbyła 6 posiedzeń, które są udokumentowane protokołami.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że chciałby zwrócić uwagę na budżet powiatu 
włocławskiego, który jest przyjęty, a dotyczy bezpieczeństwa. Bezpieczeństwo Publiczne 
i Ochrona przeciwpożarowa w roku 2023 to kwota 653 200 zł, gdzie Komenda Wojewódzka 
Policji ma przyznane 109 000 zł, Komenda Wojewódzka Państwowej Straży Pożarnej 100 000 
zł, Ochotniczej Straży Pożarnej 420 000 zł, Ochrona Cywilna 4 200 zł i Zarządzanie 
Kryzysowe 20 000 zł. Obrona Narodowa 3 000 zł. To są kwoty, które mówią o finansach, które 
zostały przeznaczone na ogólnie pojęte bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie 
powiatu włocławskiego. Przewodniczący podziękował wszystkim osobom zaangażowanym 
w przygotowanie tego budżetu.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy członkowie komisji mają w tym punkcie jakieś 
pytania? Nie było żadnych pytań. Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał kto jest 
za przyjęciem Sprawozdania z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2022 roku.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że  Komisja 
przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku w 2022 roku.  
Sprawozdanie z działalności Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
Rady Powiatu we Włocławku w 2022 roku stanowi załącznik nr 5 do niniejszego sprawozdania.  
 
 
 
 
 



7. Sprawy różne. 
 

Przewodniczący Komisji – powiedział, że na dzisiejszym posiedzeniu komisji zostały 
przegłosowane oraz przyjęte dwa materiały. Natomiast jest jeszcze jedna ważna rzecz, gdzie 
między innymi ta komisja została zwołana. Przewodniczący komisji poinformował, że 
z końcem tego miesiąca odchodzi na emeryturę Pan Adam Ciesielski – Inspektor w Wydziale 
ZAB w Starostwie Powiatowym we Włocławku. Przewodniczący podziękował  Panu Adamowi 
Ciesielskiemu za długoletnią współpracę. Powiedział, że jest to pracownik, który ma 
wieloletnie doświadczenie. Materiały, które zostały przygotowane na tą  komisję 
zawdzięczamy często też właśnie Panu Adamowi. Mamy tu informację dotyczącą 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego na terenie powiatu, ale też i Miasta Włocławek. 
Spotykaliśmy się na Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, ale od 
2005 roku będąc pracownikiem Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej 
współpracowaliśmy razem, ponieważ sprawami obronnymi zajmowałem się również w 
Komendzie Miejskiej. Przewodniczący Komisji pamięta zaangażowanie Pana Adama, 
tworzenie Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego na bazie jednostki organizacyjnej 
Komendy Miejskiej. Były spotkania w różnych sytuacjach, gdzie zawsze było zaangażowanie 
ze strony tego pracownika. Telefony w nocy, w dzień, popołudniami. Zawsze telefon był 
odebrany z Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego, gdzie dyspozycje przechodziły 
później na gminy i tam zostały prowadzone dalsze czynności. Między innymi przy pomocy 
Straży Pożarnej i Ochotniczej Straży Pożarnej. Przewodniczący Komisji podziękował za 
długoletnią współpracę oraz myśli, że ona się nie kończy i będzie nadal trwała na niwie 
samorządowej.   
Pan Adam Ciesielski – Inspektor w ZAB – podziękował za te słowa i powiedział, że 
zaszczytem dla niego była praca na rzecz samorządu powiatu włocławskiego. Ceni bardzo sobie 
współpracę z Komisją Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, z radnymi. 
Prosił również o przekazanie podziękowań Panu Przewodniczącemu Rady. Pracę swoją 
traktował jak służbę. Pan Adam Ciesielski powiedział, że po 24 latach pracy w samorządzie, 
gdzie sam też był trzy kadencje radnym w Choceniu, przyszedł czas, żeby zejść ze sceny. Sądzi, 
że jego następca poradzi sobie lepiej niż on. Podziękował Panu Sekretarzowi  Powiatu, 
z którym współpracował 12 lat jako z Naczelnikiem i jako z Sekretarzem. Złożył 
podziękowania również Panu Naczelnikowi Wydziału ZAB - Panu Adamowi Rejmakowi. Pan 
Adam Ciesielski stwierdził, że wiele rzeczy  udało się  zrobić, ale wiele też się nie udało. 
Natomiast jako Sekretarz Powiatowej Komisji Lekarskiej we Włocławku, gdzie był nim 15 lat 
przy jego biurku usiadło 8 tysięcy mieszkańców Powiatu Włocławskiego. Jako ciekawostkę 
powiedział, że jedna ze stażystek, która była zatrudniona w Starostwie Powiatowym we 
Włocławku obroniła pracę magisterską na temat zarządzania kryzysowego na Uczelni 
w Poznaniu. Bardzo podziękował wszystkim za współpracę.  
Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa – powiedział, że ze 
swojej strony chciałby dodać taką refleksję. Jak przyszedł pracować  do starostwa trzy lata 
temu, to wtedy będąc naładowany teorią w zakresie zarządzania kryzysowego, ponieważ 
przekazywał wiedzę studentom w tym zakresie, kształcił  pokolenia przez całe lata, jeżeli 
chodzi o zarządzanie kryzysowe, pomyślał, że wprowadzi to w życie.  Miłe zaskoczenie miało 
miejsce ponieważ tak naprawdę niczego z tych swoich teoretycznych doświadczeń, nie musiał 
wprowadzać, bo w zasadzie wszystko było. Pan Adam doskonale realizował wszelkie kwestie 
związane z tym podwórkiem dotyczącym zarządzania kryzysowego, dotyczącym 
bezpieczeństwa. Szczególny jego charakter, polega na tym, że ma doskonały kontakt ze 
środowiskiem. To właśnie ta osoba zajmująca się bezpośrednio w wydziale ZAB  Zarządzaniem 
Kryzysowym, musi mieć na zewnątrz  kontakt bezpośredni z wszystkimi gminami, miastem, 
z urzędem wojewódzkim z wydziałem zarządzania kryzysowego. Pan  Adam doskonale sobie 



z tym radził, czego dowodem są spływające na  jego ręce od dłuższego czasu podziękowania 
za tą pracę przez wiele lat. Naczelnik  wydziału ZAB w swoim imieniu bardzo podziękował za 
współpracę i za to, że wszystko było i jest poukładane. Stwierdził, że mógł spać spokojnie  
i nigdy nie otrzymał od swojego przełożonego żadnych negatywnych informacji, czy pretensji, 
że coś w zarządzaniu kryzysowym nie działa tak jako powinno. Jeszcze raz za to wszystko 
bardzo podziękował.  
 

8.  Zamknięcie obrad Komisji. 
 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego w dniu 26 stycznia  2023 roku o godzinie 12:30  dokonał zamknięcia obrad Komisji.  

 
 
 

Przewodniczący Komisji Administracji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
 
              Mariusz Bladoszewski 
 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 
 
 

 
 

 

 

 
 

 


